

第1天 吉隆坡-雅典



机场

吉隆坡机场集合,飞往新加坡转机往雅典









帕那辛纳克体育场

是世界上唯一一座全部利用大理石兴建的大型体育场,直 到1896年为了举行第一届现代奥林匹克运动会而进行重 建.(拍照).

奥林匹亚宙斯神庙, 哈德良拱门, 雅典议会大厦, 无名战士阵亡纪念墓碑, "新古 典主义三部曲",分别是国家图书馆、雅典大学和雅典学院,希腊宪法广场. (路途经过)

雅典衛城

雅典衛城始建于公元前580年,是希腊最杰出的古建筑群, 是综合性的公共建筑,为宗教政治的中心地.根据古希腊神 话传说,雅典娜生于天父宙斯的前额,她将纺织、裁缝 、雕刻、制作陶器和油漆工艺传授给人类,是战争、智 慧、文明和工艺女神,后来成为城市保护神.雅典娜胜利 神庙, 伊瑞克提翁神庙 是传统的6柱门面,向南采取虚厅 形式。南端用6根大理石雕刻而成的少女像柱代替石柱顶 起石顶,充分体现了建筑师的智慧.帕特农神庙是古希腊 文明的重要史迹之一,对于研究古希腊的历史、建筑、 雕塑、宗教等都具有非常重要的价值. 继续前往欣赏雅典 其它古典时代的奇观.随后入住酒店休息和享用晚餐.



雅典-圣托里尼







圣托里尼岛

从比雷埃夫斯港口出发前往圣托里尼.**圣托里尼岛**是爱琴 海南部的一个岛屿,位于希腊大陆东南约200公里(120 英里)处.它是一个小型圆形群岛中最大的岛屿,它的名 字相同,是火山口的残骸.圣托里尼市包括有人居住的圣 托里尼岛和锡拉夏岛以及无人居住的尼亚卡美妮火山岛, 帕利亚卡梅尼岛,阿斯普罗尼西岛和克里斯蒂安娜岛.总 土地面积为90.623平方公里(34.990平方英里).

柏莉萨沙滩

享用午餐后,参观继续 柏莉萨沙滩 是圣托里尼岛著名的 海滩之一,位于该岛的南面.海滩最大的特色是沙全是黑 色的,实际上,该岛的沙滩沙粒都是黑色的火山灰粒.

桑托葡萄酒酒庄

继续参观桑托葡萄酒酒庄 品尝醇厚风味葡萄酒.

伊亚

是希腊南爱琴大區**圣托里尼岛**的第二大镇·**伊亚**的爱琴 海夕阳美景·曾被CNN评选为世界上最美的日落·当夕 阳落入海平线的瞬间,旅人的心仿佛也跟着融化.



第4天 圣托里尼







圣托里尼费拉镇

费拉镇(又名锡拉)是爱琴海岛屿圣托里尼岛的首府,这 座小镇建在圣托里尼岛西部400米高的火山边缘, 景色相 当壮观, 小镇房屋的墙全是白色, 屋顶是深蓝色, 与天空海 洋混成一体, 随手一拍就是一张明信片. 在傍晚, 小镇上有 无数迷宫般的窄街小巷,曲曲折折,上上下下.走不完的一 级级台阶旁, 不是咖啡店, 就是酒吧间, 不是珠宝店, 就是 礼品屋, 你可以在这里买一张明信片, 当场投递, 寄给家人 和朋友分享快乐和祝福.





第5天 圣托里尼-米科諾斯







米科諾斯島

米科諾斯島,是希臘小島的白色小屋, **米科諾斯島**是首選. 此島是歐洲人度假的最愛,它具有歐洲都會的迷人氣質, 又有愛琴海藍天白屋風車的悠閒,優質海灘和緩坡山崖更 是極為美麗動人.

米科諾斯小威尼斯

米科諾斯小威尼斯海滩旁密集的彩色建筑群, 坐拥欣赏米 科诺斯岛绝美夕阳美景的地利优势. 古老的建筑建构和地 理环境让小威尼斯颇有颇有曲径通幽之妙. 在夜幕降临后 ,人们可以继续端坐在露天的座椅中,欣赏水天一色的浩 瀚画卷以及米克诺斯岛沿岸灯火通明的璀璨, 如此良辰美 景, 随性点上一杯小威尼斯特调的鸡尾酒, 便是锦上添花 了. 值得一提的是,当您穿过那狭窄的米科諾斯朵花齐雅 妮街道将为您的假期留下难忘的回忆,您可以购买只有在 米科諾斯才能找到的衣服和其他当地物品.

米科諾斯风车**

希腊米科诺斯岛的标志性特征,该岛是基克拉迪群岛之一 , 与爱琴海的提洛島相邻. 风车是进入港口时首先看到,因 为他们站在俯瞰该地区的山上. 停在一座纯白的教堂—帕 拉波尔蒂阿尼(拍照)帕拉波尔蒂阿尼是最受欢迎的教堂 之一,不仅在米科諾斯,而且在全世界.您会在米科諾斯住 宿一个晚上.









米科諾斯

享用早餐后,继续的享受最后一分钟在米科諾斯的空闲时 间放松身心.下午到米科諾斯港口.乘坐渡轮返回雅典抵 达比雷埃夫斯港口.晚餐后,入住酒店.

第7天 雅典-新加坡-吉隆坡



机场

早餐后送往机场.

第8天 吉隆坡

机场

抵达吉隆坡机场,再返回美丽家园.

特别安排**

✓ 圣托里尼乘船游览+温泉之旅+圣托里尼游船日落晚餐**

✓ 圣托里尼红酒庄园 + 品尝红酒**









DAY 1 KUALA LUMPUR-ATHENS



KLIA Airport

Depart from KLIA, fly to Athens via Singapore.

DAY 2 ATHENS







Panathenaic Stadium

Where the first modern Olympic Games were held in 1896 (Photo stop).

Travel pass Temple of Olympian Zeus, The Hadrians Arch, The Parliament of Greece, The Monument of the Unknown Soldier, The Academy of Athens, The University, The National Library & The Constitution Square (Syntagma)

hotel leisure time and dinner.

Acropolis

The Classical Period or Golden Age of Greece, from around 500 to 300 BC, has given us the great monuments, art, philosophy, architecture and literature which are the building blocks of our own civilization. The Propylaea, The Temple of Athena Nike, The Erechtheion and finally "The harmony between material and spirit", the monument that "Puts order in the mind", The Parthenon. Continue and visit a must see in Athens, the place where finally the statues found their home and

admire the wonders of the classical era. Check in

DAY 3 ATHENS-SANTORINI 1001 B







Santorini Island

Departure from Pireaus port to Santorini. Santorini is an island in the southern Aegean Sea, about 200 km (120 mi) southeast of Greece's mainland. It is the largest island of a small, circular archipelago, which bears the same name and is the remnant of a volcanic caldera. The municipality of Santorini includes the inhabited islands of Santorini and Therasia and the uninhabited islands of Nea Kameni, Palaia Kameni, Aspronisi, and Christiana. The total land area is 90.623 km2 (34.990 sq mi).

Perrisa Black Sand Beach

After enjoy lunch, then visit Perrisa Black Sand Beach is located on the rim of the volcano, the various beaches, it's clear that there was a history of volcanic activity here.

Santo Wine

Continue towards visit Santo Wine for wine tasting, then check in hotel. In the evening you can enjoy your drink at the hundreds places located just on the rocks above the sea, and walk among the narrow streets of the island where you can buy many souvenirs. Overnight in Santorini.

Oia

Is the second largest town in **Santorini**, South Aegean, Greece. The sunset over the Aegean Sea in Oia has been voted by CNN as the most beautiful sunset in the world, when the sunset falls on the sea level.

DAY 4 SANTORINI







Fira Town

Fira is the capital of Santorini. It can be found on the west coast of the island, on the caldera cliffs opposite the volcano. Modern day Fira is the cultural and commercial center of the Santorini. Although

geared around the tourist industry, perhaps more so than other areas on the island, there is much about Fira worth taking a look at.

Santorini Volcano Cruise+Hotspring Tour

**Subject to weather conditions

Leisure day in the morning or optional tours in Santorini. Enjoy free time to walk around its volcanic crater, bathe in the warm springs, and then cruise to peaceful Thirasia. Explore and have dinner on the boat admiring the magnificent famous sunset of Oia.

DAY 5 SANTORINI-MYKONOS DAY 5 SANTORINI-MYKONOS





Mykonos

Mykonos, which lies on the west coast. The town is also known as Chora. Mykonos's nickname is "The Island of the Winds". Tourism is a major industry and Mykonos is known for its vibrant nightlife and has many establishments catering for the LGBT community.

Mykonos Little Venice

Mykonos Little Venice Little Venice is one of the most romantic places in the whole of Mykonos. This neighborhood is replete with elegant and gorgeous old houses that are situated precariously on the edge of the sea. Quite amazing are the sunset views from Little Venice. Its whitewashed edifices against the backdrop of the azure blue Aegean Sea is simply marvelous. The air of nonchalance that prevails in Little Venice disarms the most discerning of travelers. Walk through the narrow streets of "Matogiania" will be memorable for your

vacations, and you can shop clothes and other local items that you will only find in Mykonos

Mykonos Windmills

Iconic feature of the Greek island of the Mykonos. The island is one of the Cyclades islands, which neighbour Delos in the Aegean Sea. The windmills are the first thing seen when coming into the harbour of Alefkandra, as they stand on a hill overlooking the area. Photo stop at Mykonos Paraportiani the lovely church of Panagia (Virgin Mary) Paraportiani is among the most photographed churches not only in Mykonos but in the whole world. And you will overnight in Mykonos.

DAY 6 MYKONOS-ATHENS







Morning after breakfast, enjoy some last minutes free time and relax in Mykonos. On afternoon deprture to Mykonos port . Ferry back to Athens arrival Pireaus port transfer for dinner then check in hotel.

DAY 7 ATHENS-SINGAPORE-KUALA LUMPUR 1 MOB MOB

Athens

Mykonos

After breakfast transfer to Airport.

DAY 8





Arrival at Kuala Lumpur, Home Sweet Home

Special Arrangements**

✓ Santorini Volcano Cruise + Hotspring Tour + Sunset Dinner **







FLIGHT DETAILS | 航班时间







ADULT	CHILD WITH BED	CHILD WITHOUT BED 小孩不加床	SGL SUPP
成人	小孩加床		単人房差



GENERAL INFORMATION | 旅游质询



Return air ticket to Greece with airport taxes, accommodations, entrance ticket and meals, transportation as per specified in the itinerary, professional chinese speaking tour leader service and tipping. 往返机票含税,住宿,用车,门票和膳食如行程所列,专业领队司机服务和 小费。



Travel insurance, optional tours (if any), personal expenses, any others no specified in the itinerary. 旅游保险,自费项目(如有),个人消费,其他不列明项目。



Local 4* ATHENS (2N), SANTORINI (2N), MYKONOS (1N) or similar 全程当地 4+5星酒 雅典 (2晚), 圣托圣托里尼 (2晚), 米克诺斯 (1晚) 或同级



5 x Breakfast / 1 x Lunch / 5 x Dinner 5 x 早餐 / 1 x 午餐 / 5 x 晚餐。



TRAVEL GUIDE | 旅游指南

插头:请自备变压器 **ADAPTER:** Please prepare Universal Adapter

气候 WEATHER: 春 SPRING :最高 HIGH 25°C / 最低 LOW 10°C 夏 Summer :最高 HIGH 37°C / 最低 LOW 28°C 秋 Autumn :最高 HIGH 20°C / 最低 LOW 8°C 冬 Winter :最高 HIGH 11°C / 最低 LOW -5°C

货币:欧元

CURRENCY: EUR

通信: 联系希腊请拨+30 通信: 联系布腊请扳+30 COMMUNICATION: Call to Greece +30

时差:马来西亚时间迟5小时 TIME DIFFERENT: 5 hours behind Malaysia

行李:强制01件行李不超过 20KG BAGGAGE: Allowed 1 Luggage not exceed 20KG





Company Chop / 公司印章:

